
کسب رتبه برتر مخابرات منطقه 
مرکزی در ارزیابی ۶ ماهه اول 

سال ۱۴۰۲ مناطق مخابراتی                                   

    
وکار  کسـب  توسـعه  و  راهبـرد  معـاون 
شـرکت مخابـرات ایـران اسـتانهای قـم ،البـرز 
،مرکزی،سـمنان ،آذربایجان شـرقی ،خراسـان 
شـمالی و خراسـان جنوبـی را مناطـق برتـر در 
ارزیابـی ۶ ماهه شـرکت مخابـرات معرفـی کرد.
مدیـر مخابـرات منطقـه مرکـزی برنقـش موثر 
ارزیابی هـای ماهانه مناطق در توسـعه یکپارچه 

شـرکت مخابرات ایـران  تاکیـد کرد.
مهندس لطفی ، مدیر منطقه مرکزی نیز در این 
نشست ضمن تشـریح عملکرد مخابرات منطقه 
مرکـزی اظهـار داشـت : ارزیابی  های مسـتمر و 
چند ماهـه مخابـرات ایران بـه اشـتراک گذاری 

تجربیات موفق بسـیار اثر  گذار اسـت .
مهنـدس لطفی با اشـاره بـه نکات فـوق افـزود ، 
برنامه ریزی دقیق و متـوازن در پـروژه های ملی 
مخابرات مانند طـرح نجما ، و ایجاد  یک سـامانه 
مناسـب وو روان برای ثبت نام کاربر و ومشـتری 
در موقعیت طرح ها و ارائه سـرویس بـه کار بران 

نهایی بسـیار تاثیرگذار است .

سامانه آوای هوشمند مخابرات 
در مخابرات منطقه مرکزی آماده 

بهره برداری شد 
نشسـتی  بـا حضـور مهنـدس لطفـی و مدیـران 
مخابرات منطقه جهت آشـنایی با سـامانه جدید 

آوای هوشـمند برگـزار گردید .
رئیـس اداره فنـاوری از راه انـدازی سـامانه جدید 
جهـت بهبـود عملکـرد و افزایـش کیفیـت ارائه 
خدمات بـه مشـتریان خبـر داد .بادکوبـه رئیس 
اداره فناوری ضمن ارائه گزارشـی از سامانه جدید 
تصریح کـرد : این سـامانه بعنـوان پـل رابط بین 
مخابـرات و مشـتریان مـی توانـد بغیـر از تماس 
تلفنی ،کلیه روش هابی ارتباطی از طریق ایمیل، 
پیامک ، شبکه های اجتماعی ، پیام رسـان ها و ... 
را مدیریـت کند. وی بیـان نمود ایجـاد یک مرکز 
ویژه مخابراتـی به منظـور پاسـخگویی در زمینه 
تمـام سـرویس هـا و خدمـات این شـرکت نقش 
مهم و موثری در بهره مندی مـردم از این خدمات 
دارد . رئیس اداره فناوری مخابرات منطقه مرکزی 
گفت :انشـاءالله بزودی بـا حضور مدیـران تجاری 
و فنـاوری اطلاعـات شـرکت مخابرات ایـران این 

سـامانه راه انـدازی و فعال خواهد شـد . 

پخش و توزیع ۵۶۰ تن آسفالت 
در پروژه تقاطع غیرهمسطح 

میدان امام خمینی)ره(
بـه گـزارش اداره ارتباطـات و امـور بیـن الملـل 
شـهرداری اراک در راسـتای تکمیـل عملیـات 
اجرایـی و بهره بـرداری هر چـه سـریعتر از پروژه 
تقاطـع غیرهمسـطح میدان امـام خمینـی)ره(، 
۵۶۰ تن آسـفالت بصورت مکانیزه توسـط عوامل 
اجرایی و ماشین آلات سازمان عمران و بازآفرینی 
فضاهای شهری شهرداری اراک در مسیر زیرگذر 

این پـروژه پخـش و توزیع شـد. 

جلسه هم اندیشی رابطین 
فرهنگی و روابط عمومی شرکت 
آب منطقه ای مرکزی برگزار شد

مدیـر روابـط عمومـی شـرکت آب منطقـه ای 
مرکزی از برگـزاری اولین جلسـه هم اندیشـی و 
آموزشـی رابطین فرهنگـی و روابـط عمومی این 

شـرکت خبـرداد.
بـه گـزارش روابـط عمومـی شـرکت آب منطقه 
ای مرکـزی، مهـدی عابـدی با اشـاره بـه اهمیت 
اطـلاع رسـانی اخبـار و انعـکاس آن در رسـانه ها 
گفت: بـا وجـود اتفاقـات و اقدامات خوبـی که در 
بحث اطلاع رسـانی شـرکت انجام شـده بـود اما 
همچنان بـه علـت گسـتردگی و تعدد حـوزه ها،  
اطلاع رسـانی جامعـی از آنها صـورت نمی گرفت 
بنابرایـن تصمیـم گرفتـه شـد تـا هـر معاونت و 
شهرسـتان یک رابط بـرای اطـلاع رسـانی اخبار 
حـوزه مربوطـه به عنـوان رابـط روابـط عمومی و 

فرهنگـی انتخـاب و معرفـی کند.
عابـدی بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن رابطین بـازوی 
اجرایی امـور فرهنگـی و روابط عمومـی در واحد 
خود هسـتند، افزود: انتظاری کـه از رابطان روابط 
عمومی و فرهنگی می رود، داشـتن نـگاه خبری 
و توجه به اهمیت انعـکاس فعالیت هـا و اقدامات 
هر حـوزه و اجرای فعالیـت های فرهنگی اسـت، 
به طور مثـال در یک معاونت اقدامات بسـیار قابل 
توجهی رخ داده اما متاسـفانه به دلیل نبود اطلاع 
رسـانی به موقع این رویداد تنها در سطح معاونت 
مربوطه باقی مانـده اسـت.وی هـدف از برگزاری 
ایـن جلسـه را  ایجـاد هماهنگـی و هم افزایـی در 
امر اطلاع رسـانی دانسـت و ادامـه داد: بـه منظور 
آمـوزش ایـن رابطیـن جلسـه آموزشـی اصـول 
خبر نویسـی برگـزار و آموزش هـای لازم بـه این 

رابطیـن ارائه شـد.
وی برگزاری جلسـه هم اندیشـی با حضور حجت 
الاسـلام و المسـلمین حسـینی دبیـر شـورای 
فرهنگی شـرکت مدیریت منابـع آب ایـران، ارائه 
لـوح تقدیـر و هدایـا را از دیگـر برنامـه هـای این 

جلسـه دانست.

استان مرکزی
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15 روستاي بشاگرد در دور دوم سفر رياست جمهوري به آب پايدار دست مي يابند

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: تصفیه خانه 
آب بشاگرد یکي از پروژه هاي مهم و با اهمیت مصوبه سفر اول 
رئیس جمهور به هرمزگان است که با تکنولوزي هاي روز دنیا 
با ۶۵ درصد پیشرفت فیزیکي به سرعت در حال احداث است.

عبدالحمید حمزه پور در بازدید از پروژه هاي آبرساني 

شهرستان بشاگرد و نشست مشترک با فرماندار این شهرستان 
افزود: با تکمیل این پروژه، فرایند تصفیه آب در این مجموعه نیز 
به روش متعارف انجام و نیاز آبي شهر سردشت و ۵۰ روستاي 
مسیر با جمعیتي بالغ بر  4۰ هزار نفر از طریق این تصفیه خانه 

تامین خواهد شد.
وي با بیان اینکه سد جگین ظرفیت بزرگ برای تامین آب 
بشاگرد است، افزود: با هدف تامین نیاز آبی شهرستان بشاگرد، 
این تصفیه خانه در فاز فعلی ۱۷4 لیتر بر ثانیه ظرفیت دارد 

که در صورت تامین اعتبار مورد نیاز، در نیمه اول سال آینده 
به بهره برداري مي رسد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان ابراز امیدواری کرد: با تکمیل تصفیه خانه آب بشاگرد، 

۱۷4 لیتر بر ثانیه به ظرفیت این شهرستان اضافه شود.
حمزه پور با اشاره به سفر پیش روي ریاست جمهوري به 
هرمزگان و اهمیت دولت به تکمیل پروژه هاي مناطق محروم، 
پیش بیني مي شود ۱۵ روستاي بشاگرد بزودي از این محل 
تامین آب شوند.مدیرعامل آبفا همچنین با اشاره به توجه ویژه 

دولت سیزدهم از پروژه های آبرسانی گفت: در دولت فعلی 
امیدواری مردم به تکمیل پروژه های آبرسانی بیشتر شده و 
خوشبختانه با حمایت های وزارت نیرو و استاندار هرمزگان 
شاهد به ثمر نشستن پروژه های مهم و اولویت دار آب در استان 
هرمزگان هستیم.به گفته وي، در حال حاضر ارزش پروژه هاي 
در دست اقدام شهرستان بشاگرد، ۷۰۰ میلیارد تومان است 
که تکمیل آنها تاثیر به سزایي در پایداري آب این شهرستان 

خواهد داشت.

یلدا توکلی / گروه جامعه
   tavakoli.yalda11@gmail.com

معاون رئیس جمهور مطرح کرد: 

احداث بیمارستان در منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان محصول  همدلی اصفهانی ها 

 در سالروز حماسه و ایثار مردم اصفهان که یادآور 
تشییع ۳۷۰ شهید گلگون کفن عملیات محرم می 
باشد ، با حضور سیدامیرحسین قاضی زاده هاشمی 
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران، سیدرضا مرتضوی 
استاندار، محمدعلی احمدی فرماندار و علی قاسم زاده 
شهردار اصفهان به همراه جمعی دیگر از مسئولان و 
شهروندان، احداث و بهره برداری از پروژه های عمرانی 
خدماتی و ترافیکی در منطقه  ۱4 اصفهان کلید خورد 
که یکی از این پروژه ها کلنگ زنی ساخت بیمارستان 
فوق تخصصی ۵۰۰ تخت خوابی ۲۵ آبان است که با 
همکاری  اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان 
اصفهان  در زمینی به وسعت ۵ هکتار با ۶۰ هزار متر 
مربع زیربنا در ۱۰ طبقه احداث خواهد شد  .همچنین  
تقاطع غیرهمسطح شهدای ورزشکار که با هدایت 
خودروهای سنگین به مسیری مجزا که سال ها مطالبه 
مردم دولت آباد و اصفهان بود و گره کور ترافیکی در 
شمال شهر را باز می کرد نیز به بهره برداری رسید .این 
پروژه حلقه اتصالی بین اتوبان آیت الله ناصری است که با 
مشارکت شهرداری دولت آباد احداث شد و بار ترافیکی 
محدوده باغ فدک را به پل کاظمی آشتیانی منتقل 
می کند و هزینه اجرایی آن ۱,۲۰۰ میلیارد ریال و هزینه 
آزادسازی آن ۱۰۰ میلیارد ریال بوده است، همچنین 
سطح آسفالت این پروژه ۵۰۰ هزار متر مربع، حجم 
خاک برداری ۱۲ هزار متر مکعب، حجم خاک ریزی ۲۵ 
هزار متر مکعب، حجم بتن مصرفی 4۵۰۰ تن و آرماتور 

مصرف شده ۱۱۰۰ تن می باشد. 
تلاش کردیم پیمانکار قدرتمندی برای 

این پروژه انتخاب شود 
سیدامیرحسین قاضی زاده هاشمی معاون رئیس جمهور 
و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران در مراسم افتتاح 
پروژه های منطقه ۱4 شهرداری اصفهان اظهار کرد:  
هر ملتی افتخاراتی دارد که هویت آن ها را تشکیل 
می دهد؛ بعضی ملت ها با برجستگی علمی و فرهنگی، 
برخی با شور و حماسه و شجاعت، بعضی ملت ها با 
صفات هنرمندانه، دیگری با علم و دانش خود و برخی 
با عفت، حیا و دین داری شناخته می شوند، اما باید 
گفت جمیع این صفات در اصفهان جمع است.معاون 
رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران ادامه 
داد: در اصفهان در حوزه ترویج یک هم افزایی و همدلی 
وجود دارد و  پروژه احداث بیمارستان نیز محصول این 
همدلی و همکاری مشترک است .وی تصریح کرد: این 
بیمارستان یکی از مجهزترین بیمارستان های کشور 

خواهد شد و تلاش می کنیم که با رعایت استانداردهای 
جهانی جز بیمارستان های ویژه و در شأن مردم اصفهان 
باشد، همچنین تجهیزات آن به نحوی باشد که نه تنها 
به خانواده شهدا خدمت رسانی می کند، بلکه پاسخگوی 
نیازهای کل استان باشد.قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه 
تلاش کردیم پیمانکار قدرتمندی برای این پروژه انتخاب 
شود تا از محل جابه جایی دارایی ها، هزینه های آن تأمین 
شود و بتواند ساخت بیمارستان را در موعد مقرر به پایان 
برساند، ادامه داد: در سایر امکانات مربوط به حوزه ایثار و 
شهادت در حال اصلاح زیرسازی هستیم؛ بعضی از این 
اماکن از جمله آسایشگاه و مکان های اقامتی استاندارد 
نبود که در دوره جدید تلاش می کنیم مجموعه ها به روز 

شود و بتوانیم خدمات لازم را به ایثارگران ارائه دهیم.
خدمت با نگاه به مناطق کمتر توســعه 

یافته 
سیدرضا مرتضوی استاندار اصفهان نیز در مراسم 
کلنگ زنی پروژه بیمارستان ۵۰۰ تخت خوابی ۲۵ آبان 
در منطقه ۱4 شهرداری اصفهان اظهار کرد: به رغم 
نگاهی که از لحاظ برخورداری به اصفهان وجود دارد، 
این شهر به لحاظ سرانه های بهداشت و درمان شرایط 
خوبی ندارد. وی با بیان اینکه با اقداماتی که دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان، سپاه و بسیج در این زمینه آغاز کرده اند، 
در این حوزه مقداری شرایط اصفهان بهبود خواهد یافت، 
افزود: رویکرد دولت در خدمت رسانی، جهت دهی از 
مناطق برخوردار به سمت مناطق کم برخوردار است .وی 
با بیان اینکه در هسته مرکزی و جنوبی این کلان شهر 
وضعیت مناسبی داریم، اما در بعضی مناطق همچون 
منطقه ۱4 به رغم سکونت خانواده های متدین و شهدا 

نتوانستیم آن طور که باید خدمت رسانی انجام 
احداث بیمارستان  محرک توسعه منطقه 

۱۴
علی قاسم زاده شهردار اصفهان  نیز در این مراسم  
اظهار کرد: هشت ماه پیش موضوع احداث بیمارستان 
فوق تخصصی توسط بنیاد شهید مطرح شد، افزود: 
استانداری و مدیریت شهر دور هم جمع شدند و مشکل 
زمین را رفع کردیم.وی  با بیان اینکه امروز شاهد 
کلنگ زنی بیمارستان فوق تخصصی ۵۰۰ تخت خوابی 
۲۵ آبان هستیم که می تواند استانداردهای بهداشت و 
درمان را در اصفهان ارتقا دهد، تصریح کرد: بی شک با 
احداث بیمارستان در منطقه کمتربرخوردار ۱4 اصفهان، 
این منطقه تحت تأثیر قرار می گیرد و این پروژه محرک 
توسعه منطقه می شود.قاسم زاده ادامه داد: طی دو هفته 
آینده نیز در منطقه ۱4 اصفهان آئین افتتاح پروژه ها 
را خواهیم داشت و شاهد تحول اساسی در منطقه 

خواهیم بود. 

اهتمام شهرداری و شورای اسلامی شهر 
افتتاح بیشــترین پروژه ها در مناطق 

کم برخوردار
محمد  نورصالحی رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان نیز  
ضمن قدردانی از تمام افرادی که برای افتتاح و کلنگ زنی 
پروژه های این منطقه اقدام کرده اند گفت : منطقه ۱4 
شهرداری اصفهان جزو مناطق شهیدخیز است و مردم 
مؤمن و وفادار به انقلاب ساکن این منطقه هستند، اما در 
عین حال یکی از مناطق کم برخوردار نیز به شمار می رود.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه 
اهتمام شهرداری و شورای اسلامی شهر همواره بر این 
است تا بیشترین پروژه ها در مناطق کم برخوردار افتتاح 
شود، تصریح کرد: سال جاری دومین دوره افتتاح پروژه ها 
را در منطقه ۱4 شهرداری شاهد هستیم و تلاش می شود 

تا سومین افتتاح را نیز داشته باشد.
اجرایی پروژه تقاطع شهدای ورزشکار در 
یکی از محورهــای مواصلاتی ترافیک 

سنگین
اصغر کشاورز راد معاون عمران شهری شهردار اصفهان 
نیز در آئین افتتاح رسمی تقاطع غیرهمسطح شهدای 
ورزشکار اظهار کرد: عملیات اجرایی پروژه تقاطع شهدای 
ورزشکار در یکی از محورهای مواصلاتی که حجم 
ترافیکی سنگینی در این محور وجود داشت، ابتدای سال 
۱4۰۰ آغاز شد.وی افزود: با توجه به تاسیساتی همچون 
لوله فاضلاب، دکل فشار قوی و فیبر نوری، یک سال 
طول کشید تا این تأسیسات جابه جا شود.معاون عمران 

شهری شهردار اصفهان تصریح کرد: این پروژه ۱۵۰ 
میلیارد تومان هزینه داشته است که بر اساس توافق انجام 
شده، یک سوم هزینه آن را شهرداری دولت آباد و دوسوم 
هزینه را شهرداری اصفهان تأمین کرده است.کشاورزراد 
گفت: این پروژه پایان سال ۱4۰۱ به بهره برداری رسید و 
در اختیار مردم قرار گرفت، اما با توجه به تکمیل نبودن 
روشنایی آن، مراسم افتتاح رسمی پروژه امروز برگزار 
شد.وی ادامه داد: از ابتدای سال جاری تاکنون قرارداد 
بیش از ۲۰۰ پروژه در شهر اصفهان منعقد شده است که 

در ادوار مدیریت شهری بی سابقه بوده است.
تعداد پروژه های منطقه ۱۴ اصفهان قابل 

مقایسه با بسیاری از مناطق شهر نیست
محمدمهدی کریمی مدیر منطقه ۱4 شهرداری اصفهان 
هم در مراسم افتتاح رسمی پروژه تقاطع غیرهمسطح 
شهدای ورزشکار اظهار کرد: در این دوره مدیریت شهری 
نگاه عدالت محور به حوزه مناطق محروم وجود دارد. 
وی افزود: تعداد پروژه های منطقه ۱4 اصفهان قابل 
مقایسه با بسیاری از مناطق شهر نیست؛ همان طور که در 
اردیبهشت سال جاری نیز شاهد افتتاح پروژه های تقاطع 
غیرهمسطح سعید کاظمی آشتیانی و سپس بازیکده 
حصه بودیم.مدیر منطقه ۱4 شهرداری اصفهان با اشاره 
به اینکه حصه شمالی محروم ترین نقطه شهر است، گفت: 
پروژه هایی که تعریف شد ناظر بر نیاز مردم است؛ تقاطع 
شهدای ورزشکار زیرگذری در شهر اصفهان و ورودی شهر 
دولت آباد است که منجر به ترافیک و تصادفات شهری 
شده بود و سال ها مدیریت شهری را در حوزه ترافیکی 

درگیر کرده بود.کریمی با اشاره به اینکه به سبب ورود 
شریان های آب و فاضلاب انجام این پروژه سخت شده 
بود، ادامه داد: این پروژه با اعتباری بالغ بر ۱۳۲ میلیارد 
تومان اجرا شده است، همچنین پروژه بیمارستان ۵۰۰ 
تخت خوابی بنیاد شهید امروز کلنگ خواهد خورد.وی 
تاکید کرد: آنچه می تواند غبار از چهره محرومیت مناطق 
کم برخوردار بزداید، اجرای پروژه های پیشران توسعه 
است.مدیر منطقه ۱4 شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه 
احداث پروژه بیمارستان با اعتبار اولیه ۲۵۰۰ میلیارد 
تومانی آغاز می شود، تصریح کرد: وجود یک بیمارستان 
فوق تخصصی با ۵۰۰ تخت خواب در فاز اول پیشران 
توسعه است، جانمایی این پروژه با کش وقوس های فراوان 
همراه بود که در نهایت قرعه به نام منطقه ۱4 افتاد و این 
پروژه در زمینی به وسعت پنج هزار هکتار کلنگ خورد.

وی با اشاره به پروژه خیابان عاشق اصفهانی شرقی که در 
گذشته به جاده مرگ شهرت داشت، افزود: اجرای این 
پروژه رضایت شهروندان این منطقه را به همراه داشت؛ 
چراکه ماهانه به طور متوسط یک نفر در این جاده بر اثر 
تصادف جان خود را از دست می داد و دغدغه چند ده 
ساله مردم آن منطقه بود، این اتفاق در اولین سال حضور 
مدیریت شهری رخ داد و مجوزها در عرض شش ماه صادر 
شد.کریمی با اشاره به احداث کلانتری در منطقه ۱4 
خاطرنشان کرد: وجود کلانتری در این منطقه دغدغه 
مردم زینبیه، دارک و حصه بود که در حال حاضر تمام 
مقدمات احداث آن انجام شده است و کلنگ آن در زمینی 

به مساحت ۱۵۰۰ متر مربع به زمین زده خواهد شد.
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سـید ابراهیـم رئیسـی در نشسـت خبری 
بـا اصحـاب رسـانه اسـتان چهارمحـال و 
بختیاری به عنـوان آخریـن برنامـه کاری 
وی در این اسـتان افزود: از حضور، همراهی 
و وفـاداری مـردم اسـتان چهارمحـال 
و بختیـاری قدردانـی مـی کنـم و اگرچـه 
تصمیم داشـتم به برخی از شهرستان های 
ایـن اسـتان از جمله لـردگان سـفر کنم و 
ضمـن دیـدار بـا مـردم از طرح هـای ایـن 
مناطق بازدید کنـم اما بـه دلایل متعددی 
این کار بـه تعویق افتـاد امـا آن را بـه زمان 

دیگـر موکـول می کنـم
وی بـا تاکیـد بـر اینکـه دولـت سـیزدهم 
نسـبت به معیشـت و سـفره مردم دغدغه 
دارد، اظهـار داشـت: تنظیـم بـازار، کنترل 
قیمت هـا و مهـار تـورم از مـواردی اسـت 
کـه مـورد تاکیـد و توجـه دولـت بـوده به 
خصوص در سـالی که از سوی رهبر معظم 
انقلاب بـا عنوان رشـد تولیـد و مهـار تورم 

نامگذاری شـده اسـت
رییـس جمهور بـه عوامـل تـورم  زا اشـاره 
کـرد و گفت: رشـد نقدینگـی یکـی از این 
عوامـل اسـت کـه دولت درصـدد اسـت تا 
آن را کنتـرل کنـد و در ایـن خصـوص هم 
موفق بوده بطوریکه رشد نقدینگی را از ۳۲ 
درصد بـه ۲۶.۵ درصـد کاهش داده اشـت

رئیسـی کسـری بودجـه را دومیـن عامـل 
تـورم  زا در اقتصـادی عنـوان کـرد و افزود: 
دولـت سـیزدهم بـرای ایـن موضـوع نیـز 
برنامـه دارد بطـور مثـال از سـال ۱4۰۰ 
کسـری بودجـه مهـار شـده و درصددیم با 
تولید و ایجـاد درآمد این کسـری را جبران 
کنیـم و منابـع و مصـارف مـا هم خوانـی 

داشـته باشـد
وی تصریح کـرد: اضافه برداشـت بانک ها از 
بانک مرکـزی دیگر علـت تورم  زا اسـت که 
در ایـن خصـوص کنترل هـای لازم انجـام 
شده و از ابتدای امسـال وضعیت بسیاری از 

بانک ها روشـن شـده اسـت
رییس جمهـور با بیـان اینکه نرخ تـورم در 
کشـور روند کاهش به خـود گرفته اسـت، 
تاکید کـرد: اگر این وضعیت کنترل نشـود 
همچنان با رشـد تورم روبرو خواهیم شـد و 
از سوی دیگر باید رشـد تولید را هم مدنظر 

قـرار دهیم
رئیسـی بـا اشـاره بـه آخریـن آمـار بانـک 
مرکزی در خصوص رشـد اقتصادی کشور، 
افـزود: آمارهـا حاکـی از آنسـت کـه رشـد 
اقتصـادی و تولیـد چـه در بخـش نفـت، 
کشـاورزی و صنعت بـا دوران قبل متفاوت 
شـده که باید ایـن رونـد رو به رشـد ثبات و 
پایداری داشته باشـد.وی تاکید کرد: دنبال 
این هسـتیم امسـال رشـد اقتصـادی قابل 

توجهی داشـته باشـیم
رییـس جمهـور در ادامـه اجـرای طـرح 
کالابـرگ بـرای دهک هـای جامعـه را 

اقدامـی در راسـتای ثابـت نگـه داشـتن 
کالاهـای اساسـی و جلوگیـری از ایجـاد 
چالش در سـفره مردم عنوان کرد و گفت: 
در طـرح کالابـرگ قیمـت ۱۲ قلـم کالا 
ثابت اسـت و هر چقـدر قیمـت ارز جابجا 
شـد تغییـری در قیمـت ایـن محصولات 

شـکل نمی گیـرد
رئیسـی در پاسـخ به خبرنـگار دیگر مبنی 
بـر راهکارهـای دولـت سـیزدهم بـرای 
رفـع محرومیـت از اسـتان چهارمحـال و 

بختیاری، اظهار داشـت: واگـذاری زمین و 
رونق مسکن سـازی، کاهش نـرخ بیکاری، 
حمایت از شـرکت های دانش بنیان و ایجاد 
شـغل برای جوانـان تحصیلکـرده از جمله 
راهکارهای دولت برای توسـعه یافتگی این 

اسـتان و رفـع محرومیت از آن اسـت
وی یـادآور شـد: اگرچـه در مرکـز اسـتان 
هـا از جملـه شـهرکرد بـا کمبـود زمیـن 
روبـرو هسـتیم امـا در دیگر شهرسـتان ها 
کمبـودی در ایـن خصـوص وجود نـدارد و 

برنامه ساخت مسـکن را با قوت در کشور و 
ایـن اسـتان دنبـال می کنیم

رئیسـی بـا بیـان اینکـه نـرخ بیـکاری در 
چهارمحـال و بختیـاری کاهشـی شـده 
اسـت، افزود: فعال کـردن واحدهـای راکد 
و حمایت از دانش بنیان هـا نقش مهمی در 
ایجاد اشـتغال در اسـتان داشـته است.وی 
افزود: آمـار بیـکاری در این اسـتان معضل 
بود امـا الان وضعیت بهتر شـده و بسـیاری 
از واحدهـای صنعتی راکد بـه چرخه تولید 

باز گشـته اسـت
رئیس جمهور افزود: مسـئله اشـتغال برای 
تحصیل کرده هـا مشـکل اسـت امـا بـرای 

غیـر تحصیل کرده ها مشـکل نیسـت.
رئیسـی گفت: جوانان امید داشـته باشـند 
چراکه دولت نسـبت به اشـتغال، مسکن و 

ازدواج آن ها حساسـیت بسـیاری دارد
وی اظهار داشـت: در کنار این مـوارد وجود 
امیـد در دل جوانان و کار جهـادی می تواند 
راهگشای بسیاری از مشـکلات و چالش ها 

باشدپ
وی در پاسـخ به خبرنگار دیگر در خصوص 
مدیریـت منابـع آب، اظهار داشـت: مـا در 
کشـور با کمبـود آب رو  برو نیسـتیم بلکه 
مشکل نحوه مدیریت آب اسـت و باید برای 
صنعت از پساب اسـتفاده کرد و آب شیرین 

را به موارد ضـروری اختصـاص دادپ
رییـس دولت سـیزدهم بـا تاکید بـر اینکه 
مدیریـت آب اقتضـا مـی کنـد تـا عدالـت 
اجرا شـود و همه بـه آن تن دهنـد، تصریح 
کرد: راه عادلانـه نیاز به مطالعـات و نظرات 
کارشناسـی دارد و این دولـت عدالت محور 
اسـت و بنای آن را دارد کـه در این خصوص 
کوتاه نیایـد و از میزان ظرفیت هـای آبی به 
نحوی اسـتفاده کنیم که به صورت عادلانه 

به همـه مردم برسـدپ
وی افزود: امید می رود با اقدامی که در سـد 
باباحیدر انجام گرفت و کارهای دیگری که 
در دست اقدام اسـت مردم منطقه از منافع 

این طرح ها منتفع شـوند.
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